
 
 

 

Zápis z řádného zasedání Akademického senátu FSE UJEP 

ze dne 15. 4. 2015 od 14:15 ve studovně FSE UJEP (MO 223) 

 

 

Přítomní senátoři:   PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. - předsedkyně  

Bc. Miroslav Kopáček - místopředseda 

Bc. Luděk Beneš 

Ing. Eva Fuchsová 

doc. PhDr. Václav Houžvička, Ph.D. (přítomen do 14:45) 

Linda Hudecová (přítomna od 14:20) 

Bc. Kateřina Hýblerová  

Bc. Ondřej Janda 

PhDr. Alice Reissová, Ph.D. 

RNDr. Jana Šimsová, Ph.D. 

Petra Votrubová 

 

Omluvení senátoři: Mgr. Radka Michelová  

 
 

 

Hosté:   Ing. Kateřina Felixová, Ph.D. - proděkanka pro studium FSE UJEP 

doc. PhDr. Pavel Kuchař, CSc. - proděkan pro vnější vztahy FSE UJEP 

Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. - proděkan pro rozvoj a informatizaci FSE UJEP 

Ing. Dagmar Kubišová - tajemnice FSE UJEP 

Bc. Veronika Karešová - zapisovatelka AS FSE UJEP 

Ing. Tomáš Siviček, PhD. - vedoucí katedry ekonomie, člen AS UJEP  

 

 
 

Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 
 

 

 

Program zasedání AS FSE UJEP: 

1) Schválení programu zasedání senátu 

2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 

3) Výroční zpráva o hospodaření FSE UJEP za rok 2014 
4) Rozpočet FSE UJEP na rok 2015 
5) Doplnění Vědecké rady FSE UJEP o další členy  
6) Různé 
 
 



Začátek jednání - 14:15. 

 
 

Předsedkyně senátu Kateřina Smejkalová zahájila zasedání, na kterém v úvodu 

přivítala přítomné senátory a členy vedení fakulty. Následně předsedkyně omluvila 

z jednání AS FSE UJEP děkana Koutského, a to z důvodu zahraniční služební cesty 

a konstatovala, že senát je usnášeníschopný.  

 

Ad. 1. Schválení programu zasedání senátu 

Předsedkyně Smejkalová přednesla výše uvedený program zasedání. K programu 

nebyly vzneseny žádné připomínky, senát tedy přistoupil k hlasování.   

 

Návrh: AS FSE UJEP schvaluje předložený program zasedání.  

Výsledek hlasování: přítomno 10; pro 10 x proti 0 x zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Program zasedání byl schválen. 

 

Ad. 2. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

Z minulého zasedání nevzešly žádné úkoly.  

 

Ad. 3. Výroční zpráva o hospodaření FSE UJEP za rok 2014 

Předsedkyně Smejkalová předala slovo tajemnici Kubišové, která senátorům 

představila Výroční zprávu o hospodaření FSE UJEP za rok 2014 a vyjádřila se 

k jednotlivým položkám. Tajemnice uvedla, že FSE UJEP v roce 2014 ukončila 

hospodaření se záporným hospodářským výsledkem ve výši 1 138 970 Kč. Což je 

méně, než bylo původně avizováno při schvalování rozpočtu na rok 2014. 

Předsedkyně Ekonomické komise AS FSE UJEP Fuchsová uvedla, že jako komise 

k předložené zprávě výhrady nemají. Nad předloženou zprávou dále proběhla 

v senátu diskuse. 

 

Návrh:  AS FSE UJEP schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FSE UJEP 

za rok 2014. 

Výsledek hlasování: přítomno 11; pro 11 x proti 0 x zdrželo se 0 

Závěr hlasování:   Výroční zpráva o hospodaření FSE UJEP za rok 2014 

byla schválena.  



Tajemnice Kubišová po hlasování ocenila kvalitu spolupráce s předsedkyní 

Ekonomické komise AS FSE UJEP senátorkou Fuchsovou.  

 

Ad. 4. Rozpočet FSE  UJEP na rok 2015 

Předsedkyně Smejkalová opět předala slovo tajemnici Kubišové, která přítomné 

senátory seznámila s rozpočtem FSE UJEP na rok 2015. FSE UJEP bude v roce 

2015 hospodařit s částkou 35 762 000 Kč. Zdůraznila, že dotace pro FSE UJEP je 

dána počtem studentů, není zde žádná doplňková, či vedlejší činnost. Tajemnice 

uvedla, že částka je nedostačující a pro chod fakulty je potřeba minimálně 39 mil. Kč. 

V rozpočtu podle vedení fakulty bude chybět částka 3 809 400 Kč. Vedení fakulty se 

pokusí, aby se tato částka snížila, především získáním projektů, které mohou 

částečně pokrýt náklady fakulty. Dále předložila senátu návrh hlasování, aby částka 

ke krytí vyrovnaného rozpočtu byla použita z Fondu provozních prostředků 

FSE UJEP. Senát dále diskutoval nad rozpočtem na rok 2015.  

 

Návrh:  AS FSE UJEP souhlasí s návrhem rozpočtu FSE UJEP na rok 2015 

a pro vyrovnaný rozpočet souhlasí se zapojením částky 3 809 400 Kč 

z Fondu provozních prostředků FSE UJEP.  

Výsledek hlasování: přítomno 11; pro 11 x proti 0 x zdrželo se 0 

Závěr hlasování:  AS FSE UJEP vyslovil s návrhem souhlas.  

 

Ad. 5. Doplnění Vědecké rady FSE UJEP o další členy 

Předsedkyně Smejkalová představila kandidáty na nové členy Vědecké rady 

FSE UJEP: 

- doc. PhDr. Peter Brnula, Ph.D.  

- doc. Mgr. Michal Koleček, Ph.D.  

- doc. Ing. Slavomíra Svátková, CSc.  

Životopisy byly senátorům zaslány e-mailem. Dále předala slovo proděkanu 

Kuchařovi, který uvedl, že rozšíření o další členy je navrhováno z praktických 

důvodů, a to hlavně kvůli nízké účasti na zasedáních Vědecké rady FSE UJEP.  

 

Návrh:  AS FSE UJEP schvaluje doc. Brnulu, doc. Kolečka a doc. Svátkovou 

za nové členy Vědecké rady FSE UJEP. 

Výsledek hlasování: přítomno 10; pro 10 x proti 0 x zdrželo se 0 

Závěr hlasování:   AS FSE UJEP schválil rozšíření Vědecké rady FSE UJEP 

o navržené kandidáty. 



Ad. 6. Různé  

6.1. Stav projednání nového Volebního a jednacího řádu FSE UJEP 

Předsedkyně Smejkalová seznámila přítomné senátory s tím, v jaké fázi se nachází 

projednávání nového Volební a jednací řád FSE UJEP na univerzitní úrovni.  

 

 

Termín dalšího zasedání AS FSE UJEP byl stanoven na středu 13. 5. 2015 

od 12:15 ve studovně FSE UJEP (MO 223). 

 

Konec jednání - 15:00. 

 

 

Zápis provedla 15. 4. 2015 Bc. Veronika Karešová (zapisovatelka AS FSE UJEP). 

Zápis ověřil 17. 4. 2015 Bc. Miroslav Kopáček (místopředseda AS FSE UJEP).    

 

         

    Zápis schválila:  

 

…………………………………………… 

PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. 

                 předsedkyně AS FSE UJEP 

 

 

 


